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Abstract (en)
[origin: WO9214558A1] The process disclosed concerns the cleaning of workpieces contaminated with organic matter, using a fluid which is
introduced under pressure into a pressure vessel loaded with workpieces. The invention calls for the fluid to be circulated in the pressure vessel
during the cleaning operation, liquified gases such as carbon dioxide preferably being used as the cleaning fluid. The use of a heat exchanger
enables the temperature of the fluid to be controlled during the cleaning process.

Abstract (fr)
Le présent procédé se rapporte au nettoyage de piéces comportant des résidus organiques, en utilisant un fluide introduit sous pression dans un
réservoir sous pression contenant des pieces. Selon l'invention, le fluide est soumis a une circulation forcée, pendant le processus de nettoyage,
et des gaz, de préférence liquéfiés, p. ex. du dioxyde de carbone, sont utilisés comme fluide. Grace a I'utilisation d'un échangeur de chaleur, il est
possible de régler la température du fluide pendant le processus.
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